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АННОТАЦИЯ 

 

1. Структура и объем дипломной работы 

Дипломная работа состоит из задания на дипломную работу, оглавления, 

перечня условных обозначений, реферата дипломной работы, введения, трех 

глав, заключения, списка использованной литературы. Общий объем работы 

составляет 79 страниц. Список использованной литературы занимает  страниц и 

включает 74 позиций. 

2. Перечень ключевых слов  

Республика Армения, Комплементарность Организация Договора о 

коллективной безопасности, Организация Объединенных Наций ,Организация 

Североатлантического договора ,Содружество Независимых Государств, 

Организация по безопасности и сотрудничеству в Европе, Совет Европы 

,Евразийский экономический союз, Европейский Союз.  

3. Содержание работы 

Объект исследования –Внешняя политика Республики Армения 

Цель исследования –охарактеризовать отношения Республики Армения с 

государствами-участниками СНГ . 

Методы исследования. В работе использованы общенаучные методы 

(обобщение, анализ, синтез, сравнение) и специально-исторические методы 

(историко-генетический, историко-сравнительный, историко-типологический, 

историко-системный, ретроспективный). 

Полученные итоги и их новизна. Научная новизна работы состоит в том 

,что в ней впервые предпринята попытка рассмотрения  двухсторонних 

отношений  Республики Армения со странами-участниками СНГ. Автором 

проанализированы внешнеполитические приоритеты Республики Армения .А 

так же выявлены  основные достижения и противоречия участия Республики 

Армения в ОДКБ 

Достоверность материалов и результатов дипломной работы. 

Использованные материалы и результаты дипломной работы являются 

достоверными. Работа выполнена самостоятельно. 

Рекомендации по использованию результатов работы. Выводы и 

положения дипломной работы  будут полезными студентам, аспирантам, 

преподавателям, интересующимся  развитием двухсторонних отношений   

Республики Армения, со странами участниками СНГ 

 

 

 

 

 



ANNOTATION 

 

1. Structure and scope of the diploma work 

The diploma work consists of diploma work assignment, table of contents, list 

of symbols, diploma work summary, introduction, 3 chapters, conclusion, , and list of 

references. Total scope of work is 79 pages. The list of references occupies 12 pages 

and includes 74 positions. 

2. Keywords: Bilateral relations, the Organization of the Collective 

Security Treaty Organization, the United Nations, the North Atlantic Treaty 

Organization, the Commonwealth of Independent States, the Organization for 

Security and Cooperation in Europe, Council of Europe, the Eurasian Economic 

Union, the European Union and Complementarity 

3. The content of the work 

The object of the research   is foreign policy of the Republic of Armenia. 

The purpose of the research  is the investigation is a characteristic of the 

relationships between the Republic of Armenia and the CIS countries. 

Methods of research. Research methods. The scientific methods were used 

(compilation, analysis, synthesis, comparison) and special historical methods 

(historical-genetic, historical and comparative, historical and typological, historical 

and systematic, retrospective). 

The results of the work and their novelty. The obtained results and novelty.  

The first attempt of reviewing biterial relations between the Republic of Armenia and 

CIS member states is a scientific novelty of this work. The author analyzed foreign 

policy priorities of the Republic of Armenia and also identified major achievements 

and contradictions of the participation of the Republic of Armenia in the CSTO. 

Authenticity of the materials and results of the diploma work. The materials 

and the results reliability of the diploma work. Used materials and the results of the 

diploma work are credible. This work was performed independently. 

Recommendations on the usage.  

Recommendations of using work results.  Conclusions and provisions of the 

diploma work will be useful for students, graduate students, teachers who are 

interested in development of bilateral relations between the Republic of Armenia and 

the CIS member states. 

 


